
Kommunaludvalget

Til: Finansministeren

Dato: 24. januar 2012

Udvalget udbeder sig ministerens besvarelse af følgende spørgsmål:

KOU alm. del

Spørgsmål 51
Vil ministeren oplyse, om der er en indkøbsgrænse (samlet volumen) for den
enkelte institution, i forhold til SKI aftaler?

Spørgsmålet er stillet efter ønske fra ikkemedlem af udvalget (MFU) Michael
Aastrup Jensen (V).
Svaret bedes sendt elektronisk til spørgeren på Michael.Aastrup@ft.dk og til
udvalg@ft.dk.

På udvalgets vegne

Liv Holm Andersen
formand
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